



Oman Arab Bank (OAB) Credit Card Cashback Campaign - Terms and Conditions

1.The OAB Visa credit cards eligible for this campaign are Infinite, Platinum, Gold, and Classic cards.

2.The campaign is valid for international transactions made during the months of June, July, and August 2024.

3.The cardholder must spend a minimum amount equivalent of OMR 500 on international transactions.

4.Twenty lucky winners will each earn OMR 500 cashback. Winners will be selected through a random draw.

5.Cashback will be credited to the same credit card used for the qualifying transactions within 30 days after the expiry of the campaign period.

6.The cashback offer is non-transferable and cannot be exchanged for cash or any other form of credit.

7.Oman Arab Bank reserves the right to modify, suspend, or terminate the campaign, in whole or in part, at any time without prior notice. Any changes will be communicated through appropriate channels.

8.Any transaction that is reversed due to, but not limited to, fraudulent usage, disputes, and chargebacks will not be considered eligible for the campaign.

9.Any fees or charges levied on the card will not be considered as eligible transactions.

10.By participating in this campaign, cardholders agree to abide by these terms and conditions.

11.Oman Arab Bank shall not be liable for any loss or damage arising directly or indirectly from the campaign, including but not limited to any financial loss or damage caused by the use or misuse of the cashback rewards.

12.These terms and conditions are governed by the laws of the Sultanate of Oman. Any disputes arising out of or in connection with these terms shall be subject to the exclusive jurisdiction of the courts of the Sultanate of Oman.

13.For any inquiries or assistance related to the campaign, cardholders can contact OAB's Fil Khidma® Callcenter at +96824754444

حملة الاسترداد النقدي لبطاقات بنك عمان العربي الائتمانية - الشروط والأحكام

١.بطاقات فيزا الائتمانية من بنك عمان العربي المؤهلة لهذه الحملة هي بطاقات إنفينيت، البلاطينية، الذهبية والكلاسيكية.

٢.الحملة صالحة للمعاملات الدولية التي تتم خلال أشهر يونيو ويوليو وأغسطس ٢٠٢٤.

٣.يجب على حامل البطاقة إنفاق مبلغ لا يقل عن ٥٠٠ ريال عماني على المعاملات الدولية.

٤. سيحصل ٢٠ فائزاً محظوظاً على استرداد نقدي بقيمة ٥٠٠ ريال عماني لكل منهم، سيتم اختيار الفائزين من خلال سحب عشوائي.

٥. سيتم إضافة الاسترداد النقدي إلى نفس بطاقة الائتمان المستخدمة في المعاملات المؤهلة في غضون ٣٠ يوماً بعد انتهاء فترة الحملة.

٦. عرض الاسترداد النقدي غير قابل للتحويل ولا يمكن استبداله نقداً أو بأي شكل آخر من أشكال الائتمان.

٧. يحتفظ بنك عمان العربي بالحق في تعديل أو تعليق أو إنهاء الحملة، كلياً أو جزئياً، في أي وقت دون إشعار مسبق. سيتم الإبلاغ عن أي تغييرات من خلال القنوات المناسبة.

٨. أي معاملة يتم إبطالها بسبب، على سبيل المثال لا الحصر، الاستخدام الاحتيالي والنزاعات وعمليات رد المبالغ المدفوعة لن تعتبر مؤهلة للحملة.

٩. لن يتم اعتبار أي رسوم أو تكاليف مفروضة على البطاقة بمثابة معاملات مؤهلة.

١٠. من خلال المشاركة في هذه الحملة، يوافق حاملو البطاقات على الالتزام بهذه الشروط والأحكام.

١١. لن يكون بنك عمان العربي مسؤولاً عن أي خسارة أو ضرر ينشأ بشكل مباشر أو غير مباشر عن الحملة، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر أي خسارة مالية أو ضرر ناتج عن استخدام أو إساءة استخدام مكافآت الاسترداد النقدي.

١٢. تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين سلطنة عمان. تخضع أي نزاعات تنشأ عن أو فيما يتعلق بهذه الشروط للاختصاص القضائي الحصري لمحاكم سلطنة عمان.

١٣. الألية استفسارات أو مساعدة تتعلق بالحملة، يمكن لحاملي البطاقات الاتصال بمركز خدمة في بنك عمان العربي على ٩٦٨٢٤٧٥٤٤٤٤.